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Intervju med Anna Mezarlis, intervjuperson nr 58 

 

Projekt: Göteborg berättar 
Bandningens längd: 01:03:51 
Datum: 2018-10-10 
Intervjuare: Marja Ågren 

Plats: Göteborg stadsmuseum, Sarauws rum 
Tid: 16:00 – ca 17.00 

 

Intervju med Anna Mezarlis 

Bandningen börjar 
 
Intervjuare [00:00:02]: Nu är den igång vad bra då kan vi börja då ska jag säga att det är den 
10:e oktober 2018 och vi sitter i det här rummet som heter Sarauws rum på Stadsmuseet 
och ska göra en intervju för projektet Göteborg berättar och jag som intervjuar heter Marja 
Ågren och jag ska intervjua dig som heter... 
 
Talare [00:00:22]: Anna Mezarlis. 
 
Intervjuare [00:00:24]: Ja och var är du född någonstans? 
 
Talare [00:00:28]: Jag är född här i Göteborg. 
 
Intervjuare [00:00:31]: Mm i? 
 
Talare [00:00:32]: Ja det tillhörde Länsmansgården eller hur, där jag började mitt liv 
[skrattar]. 
 
Intervjuare [00:00:39]: Ja var det i Länsmansgårdens liksom eller... 
 
Talare [00:00:42]: Församling eller... 
 
Intervjuare [00:00:44]: Ja just det. 
 
Talare [00:00:46]: Kallas det. 
 
Intervjuare [00:00:49]: När då? 
 
Talare [00:00:49]: 1979 september. 
 
Intervjuare [00:00:52]: Växte du upp där sen? 
 
Talare [00:00:54]: Nej sen flyttade vi, familjen, när jag var, jag vet inte exakt hur gammal jag 
var men en åtta eller nio månader flyttade vi ner till Grekland som är min pappas hemland 
då och var där cirka ett år men flyttade sen tillbaka och då flyttade vi till, ja, nej 
Biskopsgården är det inte Länsmansgården utan Biskopsgården menade jag, men sen 
flyttade vi ganska snart till Hjällbo i Angered, så där är jag uppväxt i Hjällbo. 
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Intervjuare [00:01:30]: Mm just det, din pappa han kom från Grekland? 
 
Talare [00:01:34]: Mm. 
 
Intervjuare [00:01:36]: När flyttade han hit? 
 
Talare [00:01:37]: Han kom hit 64. 
 
Intervjuare [00:01:41]: För att... 
 
Talare [00:01:41]: För arbete. 
 
Intervjuare [00:01:42]: Mm och din mamma är hon... 
 
Talare [00:01:43]: Hon är härifrån. 
 
Intervjuare [00:01:47]: Från Göteborg? 
 
Talare [00:01:48]: Ja hon är uppvuxen i Göteborg. 
 
Intervjuare [00:01:48]: Var någonstans då? 
 
Talare [00:01:50]: Hon är uppväxt på Hisingen vid, i närheten av Brunnsbo, nu finns inte det 
huset längre där men det är nära järnvägsstationen där. 
 
Intervjuare [00:02:02]: Men har du syskon? 
 
Talare [00:02:05]: Mm en storasyster som är sex år äldre än mig. 
 
Intervjuare [00:02:07]: Okej så hon var också med i Grekland då? 
 
Talare [00:02:08]: Ja. 
 
Intervjuare [00:02:09]: Men du minns inget antar jag från... 
 
Talare [00:02:11]: Nej [skrattar] allt är, nej jag har inga minnen ifrån Grekland. 
 
Intervjuare [00:02:19]: Har du kontakt, har du någon släkt i Grekland eller så? 
 
Talare [00:02:22]: Ja vi har kusiner och sådant tyvärr inte sådär jättemycket kontakt 
[skrattar] det är lite svårt att hålla kontakten när man bor så långt ifrån. 
 
Intervjuare [00:02:34]: Jo det är klart. Var bor du nu då? 
 
Talare [00:02:36]: Nu bor jag i Kortedala och har bott i ganska många år, ett fint område. 
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Intervjuare [00:02:43]: Vad bra. Men Hjällbo var det fram tills... 
 
Talare [00:02:50]: Nu ska vi se fram till 2000, för jag gick ut gymnasiet då och flyttade till 
Alingsås faktiskt så jag har bott ett år i Alingsås också, men var här mycket under helger och 
så. 
 
Intervjuare [00:03:07]: Hur kom det sig att du flyttade till Alingsås? 
 
Talare [00:03:08]: Jag fick jobb. 
 
Intervjuare [00:03:08]: Direkt efter gymnasiet? 
 
Talare [00:03:10]: Ja. 
 
Intervjuare [00:03:12]: Var gick du i gymnasiet? 
 
Talare [00:03:13]: På Burgården så jag pluggade till frisör då, och fick så jag kom inte in från 
början utan det var lite svårt att komma in på gymnasiet så därför gick jag två år senare då 
och så flyttade jag då till Alingsås för jag fick jobb då men det var inte, jag längtade hem till 
Göteborg [skrattar]. 
 
Intervjuare [00:03:36]: Mm men vad hände när du kom tillbaka sen då? 
 
Talare [00:03:39]: Ja då fick jag jobb här då eller inte här egentligen men i Kungsbacka men 
jag bodde kvar i Göteborg och så pendlade jag till Kungsbacka [skrattar]. 
 
Intervjuare [00:03:50]: Bodde du hos dina föräldrar då eller? 
 
Talare [00:03:50]: Ja jag flyttade hem till mina föräldrar till och börja med då sen flyttade jag, 
när jag hittade en lägenhet så flyttade jag därifrån då till Kortedala. 
 
Intervjuare [00:03:58]: Mm okej så är det samma lägenhet som du bor i nu? 
 
Talare [00:04:02]: Nej nu har jag flyttat, det är tredje lägenheten i Kortedala nu så att... 
 
Intervjuare [00:04:08]: Men det är Kortedala som gäller? 
 
Talare [00:04:09]: Ja det är nära till naturen, det är mycket grönska och det är det jag gillar. 
 
Intervjuare [00:04:19]: Mm om du ska säga vad som är det bästa med din stadsdel är det det 
som... 
 
Talare [00:04:24]: Kortedala, ja jo men det är jo det är nog nära till naturen som sagt och att 
man kan få se liksom springa på djuren, det är harar och rådjur och så. Så det är det jag 
tycker är bäst. 
 
Intervjuare [00:04:42]: Men det är en lägenhet som du bor i? 
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Talare [00:04:42]: Ja en lägenhet ja. 
 
Intervjuare [00:04:46]: Bor du där själv eller? 
 
Talare [00:04:47]: Jag bor där med min katt, en katt på fem år, Fia heter hon [skrattar]. 
 
Intervjuare [00:04:50]: Ja vad mysigt och vad gör du idag? 
 
Talare [00:04:54]: Idag jobbar jag som, jag jobbar på förskola, jag är snart färdig, jag håller 
på, både jobbar och pluggar samtidigt så jag har utbildat mig till barnskötare och blir färdig 
nu till jul då sen kommer jag att fortsätta på förskola då som barnskötare. 
 
Intervjuare [00:05:12]: Hur kommer det sig att du ville bli barnskötare? 
 
Talare [00:05:13]: Ja det var väl lite, jag har gått en lite konstig väg kan man säga men jag 
tröttnade på frisörjobbet, det var för slitsamt och det kändes inte riktigt som jag längre och 
då visste jag inte riktigt vad jag skulle göra för det var ju lite min identitet [skrattar] så då 
letade jag väl jobb men hade svårt att få jobb, andra jobb då, och så pluggade jag, först 
pluggade jag ett år till receptionist men det var också väldigt svårt att få jobb, för att man 
inte hade någon erfarenhet och så. Så, men då var det någon jag stötte på, jag pratade med, 
som pratade om en vikariepool som man kan, man behöver inte ha någon utbildning eller så 
och då kontaktade jag vikariepoolen då i Östra Göteborg som Kortedala tillhör och fick med 
en gång jobb där som vikarie då och gå runt på olika förskolor då, så det är det jag gör just 
nu. 
 
Intervjuare [00:06:15]: Samtidigt som du... 
 
Talare [00:06:16]: Pluggar ja, jag går i skolan en dag i veckan och jobbar resten då. 
 
Intervjuare [00:06:23]: Är det någon specifik utbildning? 
 
Talare [00:06:24]: Ja det är barn- och fritidsutbildningen som, det finns en skola i Majorna då 
som jag går på. 
 
Intervjuare [00:06:30]: Och hur länge håller den på då? 
 
Talare [00:06:36]: Den är tvåårig så det är gymnasial nivå fast jag har ju redan läst gymnasiet 
så att då är det bara de ämnena som har med barn och fritid att göra, barnskötar... 
 
Intervjuare [00:06:49]: Just det men blir du klar på två år även fast att du bara går en dag i 
veckan? 
 
Talare [00:06:53]: Ja för den är så pass, det är mycket hemstudier och sådant också 
inlämningar och så, så att ja vi går alla de kurserna som tillhör då. 
 
Intervjuare [00:07:06]: Vad tycker du om det? 
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Talare [00:07:07]: Jag tycker det är väldigt intressant och roligt, det är väldigt tufft nu också, 
olika kurser är olika mycket att läsa så nu läser vi två kurser samtidigt och det är mycket att 
läsa men samtidigt så tycker jag det är ganska positivt eller det är väldigt positivt tycker jag 
att jobba och plugga samtidigt för det man lär sig i skolan kan man applicera direkt på 
arbetsplatsen och så kan man ta sina tankar och idéer från jobbet till skolan så det är en 
väldigt bra kombination tycker jag för min egen del och tycker för de flesta borde det vara 
ganska bra. Annars har man ju när man pluggar på heltid så har man bara en tid när man har 
praktik då, och då får man göra allt, komma ihåg allt från skolan och det känns lite svårare 
tycker jag, för min del i alla fall att det känns faktiskt väldigt bra. 
 
Intervjuare [00:07:57]: Och då är det vad sa du, det är där i Östra Göteborg som du är på 
förskolor nu då? 
 
Talare [00:07:59]: Ja, precis. 
 
Intervjuare [00:08:01]: Kan det vara så att de ringer samma dag? 
 
Talare [00:08:04]: Ja jag får, ibland kan jag få sms samma dag eller så oftast så har det varit, 
är jag förbokad om det är planerade ledigheter och sådär eller om någon som är sjuk som 
redan vet det dagen innan eller sådär så kan man bli, så det är väldigt sällan jag får sms 
samma dag utan det är oftast förbokat vilket är skönt [skrattar]. 
 
Intervjuare [00:08:23]: Ja, det förstår jag. Men känns det, hur känns det annars? 
 
Talare [00:08:28]: Jag tycker att det är väldigt roligt att jobba så, jag får träffa så väldigt 
många olika barn och får lära mig mycket och även olika pedagoger, hur de jobbar, det är 
snarlikt på alla förskolor med rutiner och tider och allt, så, men det är ändå lite pedagogiska 
stilar som kan vara lite olika, hur olika pedagoger jobbar och så, så det är väldigt lärorikt att 
gå runt så på olika... 
 
Intervjuare [00:08:56]: Hur många olika är det som du är på? 
 
Talare [00:08:57]: Oj just nu är det ganska mycket samma [skrattar] så här, de gillar mig och 
så bokar de mig igen men, jag har inte varit runt hela Kortedala, det är Kortedala och 
Gamlestaden och Utby då som räknas då och ja en, två ja det är väl fem eller sex stycken 
som jag har varit på sedan terminen började så att säga så det finns väldigt många förskolor i 
Östra Göteborg och det byggs nya också, det behövs, det finns väldigt många barn [skrattar]. 
 
Intervjuare [00:09:29]: Just det mm. 
 
Talare [00:09:32]: Det är många som har flera barn och då behövs det. 
 
Intervjuare [00:09:37]: Var det nu du hade börjat studera sa du? 
 
Talare [00:09:39]: Nej jag började för 1,5 år sedan så det är sista. 
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Intervjuare [00:09:43]: Då är du snart klar? 
 
Talare [00:09:45]: Ja till jul blir jag färdig. 
 
Intervjuare [00:09:46]: Och då hoppas du på... 
 
Talare [00:09:48]: Ja än så länge så känner jag faktiskt, trivs jag ganska bra att vara vikarie 
och hoppa runt så just för att jag, när jag inte behöver tänka på, inom förskolan så när man 
är på en avdelning så behöver man tänka mycket på verksamheten och planeringar och allt 
annat sådant där och det behöver jag inte som vikarie tänka på alls utan nu har jag bara full 
fokus på barnen vilket jag tycker är väldigt roligt att kunna gå ner och vara en bra pedagog 
för dem och leka med dem när de, och sådär så att just nu trivs jag väldigt bra med att hoppa 
runt så. Så småningom så kommer jag säkert att vilja ha en fast anställning också och det är 
lättare att få det sen när jag väl är färdigutbildad då. Så att ja det är lite svårt med de här 
reglerna också som finns i, om man ska tänka på det sättet med det finns något som heter 
LAS-dagar och man, så den biten är ju lite svår och just, jag har inte liksom svårt att få en 
anställning, och få en tillsvidareanställning får jag inte förrän jag är färdigutbildad, så det är 
också lite så att då, bemanningen finns ju alltid så där stannar jag kvar tills jag vet att jag kan 
få en tillsvidaretjänst då, så det är en liten trygghet då, så det är väl lite kruxet med det, med 
de här reglerna som finns och lite sådär. 
 
Intervjuare [00:11:19]: Då kan de inte ta in dig hur länge som helst? 
 
Talare [00:11:22]: Nej utan jag har haft anställningar förut men då är det inga tillsvidare utan 
då är det vikariat då på bestämd tid då så att... 
 
Intervjuare [00:11:32]: Men skulle du helst vilja få jobb sen på en förskola i Östra Göteborg? 
 
Talare [00:11:35]: Ja faktiskt för jag har haft jobb, en tjänst ända bort i Örgryte och då blir 
det sådär spårvagnar och det går ganska smidigt men det är det att man ska byta och det tar 
nästan en timme ändå så jag känner att nu när jag är mer i Kortedala så kan jag gå till jobbet 
och jag ville kunna göra det [skrattar]. Det är skönt att kunna gå och promenera och så och 
kunna ta spårvagnen om det nu är allt för tråkigt väder [skrattar] men just att kunna ha 
möjligheten att kunna komma hem tidigare och ha lite mer fritid känns viktigare för mig just 
nu. Jag har som sagt även när jag jobbade som frisör så har jag pendlat väldigt mycket så nu 
räcker det känner jag [skrattar]. 
 
Intervjuare [00:12:25]: Kan du berätta hur en vanlig dag ser ut? 
 
Talare [00:12:28]: Ja det beror lite på när jag jobbar eller vilka tider jag jobbar, jag jobbar 
olika tider varje dag. Nu idag började jag klockan nio och då kommer man in, då har barnen 
ätit frukost och då är de uppe och vill gå ut och leka och vi brukar ha lite, på den förskolan 
jag var på idag till exempel så brukar de ha ett morgonmöte kallar de det en liten samling 
och se vilka barn som är här och så finns det olika aktiviteter, man brukar oftast dela in 
barnen i tre grupper, och då får man välja, barnen får välja om de vill gå ut eller vara inne 
och göra någonting, leka med lera eller någonting annat, men idag var vi lite kort om folk 
också så då var alla ute på morgonen eller alla barn gick ut, och sen är de ute och leker och 
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sen ska de städa och så ska man gå in och då ska vi ha en liten samling innan lunchen så att 
alla kan hämta, de dukar och sådär, de flesta barn får lära sig att duka fram tallrikar och 
sådant tidigt då och sen äter de och sen ska vissa sova och vissa är uppe och vilar och så tar 
man disken och sådär och går ner och tar lite rast, man har trettio minuters rast, väldigt lite 
tid, en liten vila så, och sen så vaknar barnen successivt efterhand och de som är uppe får 
man se vad vill de göra, vill de rita, så då håller man bara koll på att alla barn har det bra och 
ingen bråkar [skrattar] så det är mycket att man får säga till ja, nej eller säga stopp när det 
händer konflikter och sådant så man får, ja se till att alla barn är aktiva och gör någonting 
roligt som de tycker sådär, ja, och trösta barn som är ledsna och lite sådär byta blöja, hjälpa 
på toaletten så det är väl sådant man gör dagligen på jobbet och ja som sagt så ofta så 
brukar vi gå ut på eftermiddagarna också efter att vi har ätit mellanmål för det är viktigt för 
barnen att komma ut och få frisk luft och det är också någonting som jag tycker är positivt 
även om det för min egen del även om det kan vara dåligt väder så är det skönt att man får 
mycket frisk luft själv, så det är fördelen med det arbetet. 
 
Intervjuare [00:14:55]: Just det. 
 
Talare [00:14:57]: Man får vara ute mycket. Ja det är städa och lite sådär också och ta hand 
om disk och plocka fram mellanmål och mat och allt sådär ja vad gör vi mer? Ja man försöker 
lära barnen saker och så. 
 
Intervjuare [00:15:15]: Och sen efter jobbet har du något särskilt som du själv sysslar med? 
 
Talare [00:15:23]: Oftast så går jag väl hem [skrattar] för det mesta, går jag hem och myser 
med min katt lite grann, även om hon inte är tam och inte vill mysa [skrattar] så ja, så går jag 
ja jag tänkte säga har jag någon fritid men det är mycket nu, den här senaste tiden, de här 
senaste veckorna så har det blivit mycket gå hem och läsa skolböckerna. Annars som ikväll 
ska jag på bio med en kompis och det kan vara att man går ut och tar en fika eller pysslar 
hemma, jag gillar att sy, det blir lite för lite gjort av det men det är kul när jag har 
möjligheten att göra det och vanliga hushållsarbeten som behöver göras ibland också så att 
nu har det varit en lite lugnare period för mig och mer hemma och plugga och satsa på att 
lägga tiden på det. 
 
Intervjuare [00:16:25]: Vad, nu tänker jag med Kortedala då, för du sa att det bästa var 
naturen och så här, finns det något som inte är bra med Kortedala? 
 
Talare [00:16:40]: Ja det finns det säkert [skrattar]. Det är ju inte bara Kortedala men det är 
hyrorna som är väldigt höga men det är överallt, sen är det, nja… Nej jag tycker, jag har nära 
till affären, bakom mitt hus är jag med i en odlarförening och vi odlar där vilket är jättekul. 
Nej jag tycker inte det, jag tycker det är, nej jag tycker att det är ganska bra. 
 
Intervjuare [00:17:23]: Vad härligt, du trivs låter det som? 
 
Talare [00:17:25]: Ja det gör jag. 
 
Intervjuare [00:17:28]: Hur rör du dig annars i staden? Du beskriver att du går till jobbet och 
det är nära, vad har du annars för rörelse? 
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Talare [00:17:37]: Ja spårvagnen när man åker till skolan eller till stan som hit idag så är det 
kollektivtrafiken jag tar. Har ingen bil och har inte behov av det heller och kollektivtrafiken 
har man inte bråttom eller, lite så, så funkar den för det mesta [skrattar], det är lite för 
mycket folk på spårvagnarna och sådant, eller lite för få vagnar, även om vi har till Kortedala 
så går det tre spårvagnar inte från, ja vi har ju tre alternativ om man säger, inte från stan 
men i alla fall två alternativ från stan så är det oftast mycket folk och det verkar ju vara 
många som bor, det är många som bor i Kortedala och Bergsjön så det är många som ska... 
 
Intervjuare [00:18:27]: Just det, är det 6:an och... 
 
Talare [00:18:28]: 6:an ja och 7:an och 11:an. 
 
Intervjuare [00:18:32]: Mm. 
 
Talare [00:18:33]: 7:an och 11:an går från stan och 6:an går från Korsvägen och den vägen. 
 
Intervjuare [00:18:37]: Just det. 
 
Talare [00:18:37]: Så att jag har ju, det finns många spårvagnar eller en hel del. 
 
Intervjuare [00:18:47]:  Vart brukar du, när du åker in till stan finns det ställen som du... 
 
Talare [00:18:51]: Jo men det är mest här i Nordstan, runtomkring Brunnsparken som jag är 
och Kungsportsplatsen har det varit en del sådär på, nu i somras till exempel med 
Kulturkalaset och Pride och sådär och nu ska jag upp till Avenyn till Bio Roy i eftermiddag här 
sen, så ja det är nog mest Nordstan och Kungsportsplatsen de områdena jag. 
 
Intervjuare [00:19:18]: Finns det några ställen som du känner är viktiga för dig i stan eller i 
hela Göteborg? 
 
Talare [00:19:26]: Viktiga? Ja det är ju mitt hem i Kortedala [skrattar], nej men där bor också 
min syster och hennes familj och min systerdotter ganska nära så det är skönt att ha dem 
nära men, viktiga i stan? 
 
Intervjuare [00:19:42]: Eller som du tycker extra mycket om. 
 
Talare [00:19:43]: Jag gillar mycket de här alltså var det än finns gamla byggnader, tycker jag 
ju väldigt mycket om arkitektur och sådant så att, sen har jag väl inget specifikt ställe så som 
jag inte kan vara utan höll jag på att säga [skrattar] men just att vara i ett område där man 
får se lite fina hus och sådant det tycker jag är kul att gå runt och så, så att just nu är det väl 
inget som jag känner i vardagen alltså fritidsmässigt så som är viktigt. 
 
Intervjuare [00:20:24]: Nej, vilka platser om du skulle säga sådär den platsen gillar jag 
jättemycket i Göteborg finns det någon förutom Kortedala? [Skrattar]. 
 
Talare [00:20:34]: [Skrattar] Bara Kortedala. Om man säger just här i stan och så så tycker jag 
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om Kungsportsplatsen mycket och Kopparmärra för det har jag lite minne av när jag gick på 
gymnasiet så åkte jag alltid förbi med spårvagnen när jag bodde i Hjällbo så åkte jag förbi 
Kungsportsplatsen och på våren och början av sommaren när det var fint väder så satt det 
alltid mycket folk just vid Kopparmärra och åt glass och pratade och var glada och sådär, och 
den platsen är speciell så just att det samlas mycket när det är fint väder och det har jag ett 
minne av just att jag älskade att åka förbi där när det var fint väder för jag blev så lycklig utav 
det så att jag tycker alla, just under vår och sommar så är Göteborg mycket vackrare just för 
att det är så mycket folk och folk är glada och äter glass och har trevligt och så, så tycker jag 
att Göteborg blir trevligare och vackrare, så det är väl just sådana platser jag gillar just, när 
det händer saker och även under Kulturkalas och Pride och det då blir det också mycket, då 
blir de platserna där de aktiviteterna händer så blir det, då gillar jag att vara i de områdena 
där det är glada människor. 
 
Intervjuare [00:22:01]: Mm. Såklart. 
 
Talare [00:22:02]: Så att ja. 
 
Intervjuare [00:22:07]: Hur skulle du beskriva Göteborg som stad? 
 
Talare [00:22:14]: Ja svår fråga, jag tror att det är en fin alltså fin, härlig stad, för det mesta 
trevliga människor, de flesta är öppna och trevliga, snälla, hjälpsamma och en annan, en 
värme i staden. Nu har jag nästan inte bott någon annanstans så det är svårt att jämföra så, 
men många säger när de kommer till Göteborg som turister och hälsar på att vi är mycket 
vänligare här på något sätt och jag tycker det är som sagt en vacker stad med alla gamla 
byggnader, jag tycker i och för sig det är lite tråkigt att de bygger, när de bygger nytt så är 
det så stor skillnad från de gamla, jag hade hellre velat se att man bygger i en gammal stil 
vilket visst det är ju lite dyrare men att man ändå, att det ser lite sammanhängande ut på 
något sätt, så det tycker jag ändå att vi har så många fina gamla byggnader, ja sen tycker jag 
ändå att det, även om det finns saker att klaga på så finns det mycket bra, vi har det ändå 
ganska bra här tycker jag i Göteborg att man, ja som sagt mycket kollektivtrafik och mycket 
man kan göra i staden också. 
 
Intervjuare [00:23:40]: Tre bra saker, du är redan inne på det där. 
 
Talare [00:23:44]: Tre bra saker? 
 
Intervjuare [00:23:47]: Med Göteborg. 
 
Talare [00:23:49]: Ja, men det är just att det känns som att det finns ett stort utbud av 
aktiviteter i stan, för alla åldrar egentligen så det tycker jag är bra. 
 
Intervjuare [00:24:07]: Vad är det som inte är bra då? 
 
Talare [00:24:08]: Ja det stora som inte är, som jag tycker när det gäller politikerna som de 
har bestämt den här Västlänken. För min del [skrattar] och för många andra med mig, det 
var ju fler nej än ja och jag tror att många kommer att tvingas att flytta och lämna Göteborg 
och jag tycker att det är den dummaste idén de kom på, eller att fortsätta med den för jag 
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tänker, just med den fina naturen som finns även här i stan, alla träden som de säger ska 
flyttas men de flesta träden är så gamla så de kommer dö. Och sen miljön kommer bli 
katastrof tänker jag med just att dels att gräva upp allting och sen alla lastbilar, allt material 
och bort med alla träden så finns det inga träd som renar luften, så ja det är väl det sämsta 
med Göteborg skulle jag vilja säga faktiskt just för att det är, och alla djuren också på tal om 
det, alla fåglar, var ska de ta vägen så det är väl det. Sen tycker jag väl att en annan nackdel 
även om vi har väldigt mycket spårvagnar och mycket sådant så är det inte alltid det funkar, 
det är förseningar och det är, vilket kan hända, inställda turer eller för få turer, med tanke på 
priset så tycker jag att det ska och det är också den här flaskhalsen som blir här vid centralen 
och Brunnsparken, att jag skulle hellre se att man lägger pengarna på att försöka hitta någon 
lösning där så att det går mycket smidigare för att med tanke på också att många vägar 
stängs igen och det ska inte köra så mycket bilar i stan så måste man också jämna ut det med 
att kollektivtrafiken fungerar bättre. Så det är väl de två sakerna jag tycker är och sen är det 
självklart kriminalitet och allt det där som är, men det händer ju i alla städer så det kanske 
inte är specifikt för just Göteborg då, men som jag tycker är lite tråkigt då med förstörelse 
och så. 
 
Intervjuare [00:26:27]: Mm. Har du haft engagemang i de här frågorna i något? 
 
Talare [00:26:34]: Jag är politiskt aktiv i ett parti som heter Djurens parti. Vi har inte, vi har 
det som en punkt i vårt partiprogram för Göteborg då att vi är emot Västlänken, sen är vi 
inte, vi finns inte med i kommunfullmäktige eller riksdagen än då, vi är ett litet parti då så vi 
har inte så mycket att säga till om, att stötta nejsägarna då [skrattar] tyvärr än så länge men 
vi har också sett och det är mycket utifrån djuren och miljön, vi jobbar mycket med, som det 
heter Djurens parti att vi tänker mycket på, djuren är vår största fråga det är där vi har våran 
fokus på, men sen har vi självklart också miljön för det hänger ihop mycket, och det är därför 
vi tycker att Västlänken om man ser på de bitarna så är det inte nån bra idé. 
 
Intervjuare [00:27:36]: Är det ett parti som finns över hela Sverige? 
 
Talare [00:27:37]: Ja vi är riks, vi finns på riksnivå, nu har vi inte, vi har inte så att säga 
representanter i alla kommuner än, för vi bildades, Djurens parti bildades 2014, så vi har 
hunnit vara med i två val här nu men det tar ju många år innan man hinner nå ut och 
övertala alla då, så att vi har ändå och nu är det EU-val nästa år så då ska vi ställa upp där 
också så vi jobbar mycket med att, det är ideellt arbete också så det är efter jobb och annat 
och studier som man får hinna med och ta, så det är inte helt lätt att hinna med och kunna 
vara engagerad till hundra procent när man har annat att göra också. 
 
Intervjuare [00:28:28]: Hur många aktiva är ni i Göteborg? 
 
Talare [00:28:32]: Den siffran har jag läst någonstans [skrattar] jag har läst på hemsidan, jag 
kommer inte riktigt ihåg exakt nu men jag tror att det rör sig någonstans runt 30-talet som är 
aktiva sen har vi som sagt passiva också och man kan vara både och så det är någonstans 
runt den siffran. 
 
Intervjuare [00:28:57]: Hur kom det sig att du engagerade dig? 
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Talare [00:29:00]: Ja men det var någonting där 2014 så vad heter det, jag hade blivit vegan 
också och kände, det var strax innan EU-valet 2014, så hade jag lagt om mitt liv lite grann 
efter också det här att hitta mig själv lite grann efter frisörbiten och studierna som inte gav 
jobb och sådär så, så kände jag lite så här att jag började leta lite på nätet på partier som 
skulle passa mig då för jag har inte tyckt att något parti riktigt utan jag har röstat på något 
som är lite av de frågorna som jag tycker, jag har inte varit så insatt i politiken innan, och så 
hittade jag då Djurens parti och så tänkte jag då att äntligen, ett parti jag kan rösta på som 
jag kände hundraprocentigt för och då hade min, jag tänkte inte på det innan att man kan 
vara aktiv och jobba för det men det var min syster som hade gått med i ett annat parti 
innan och var eld och lågor för det partiet och jobba, och då tänkte jag jaha men jag kanske 
också kan göra det då, jag härmade lite henne för det har jag alltid gjort eftersom hon är 
storasyster [skrattar] så har jag väl oftast härmat henne, men då gick jag med i partiet lite 
försiktigt gick jag med då, och kände gemenskapen, vi hade första stora mötet, riksmötet 
hade vi här i Göteborg, utåt Tuve och alla var ju så himla trevliga och vi var mot samma håll 
och allt var så himla bra och kände mig så inkluderad och allting så det blev bara liksom att 
jag måste, och det är det största för mig att ge djuren en röst, djuren och miljön, och det är 
det jag värnar väldigt mycket om. Jag är väldigt noga med sorteringar och sådant hemma 
också och det tycker jag är väldigt bra att vi har ju, inom förskolan så är det också ganska, 
vissa ställen är kanske lite sämre på eller att de har källsortering men de slänger allt, lite 
sådär det ska gå fort och så, men det tycker jag också är jättebra med Göteborgs stad att vi 
är väldigt måna om miljön och återvinning och allt sådant där, så det tycker jag är ett plus att 
vi tänker på det och kost och ekologiskt och så. Så det är saker som är viktiga för mig då och 
även inom vårt parti att vi har också det mycket med miljön och hälsan. 
 
Intervjuare [00:31:42]: Vad vill du framåt att det ska hända med? 
 
Talare [00:31:48]: När det gäller det politiska så ställde jag upp i valet både på kommun och 
riksdagsnivå, och på kommunnivån var jag på första plats så hade vi blivit invalda så hade jag 
kanske då fått flest röster och kommit in i kommunfullmäktige, så att det är väl lite det, det 
är en dröm just nu som jag tänker så småningom blir det verklighet så jag tänker mig nog ett 
liv som politiker också. Sen är barnskötardelen väldigt viktig för mig också och just det 
pedagogiska att lära barnen och det är också ett forum jag kan använda och just den här 
vikten av miljön att morgondagens vuxna ska kunna tänka miljömässigt och djurmässigt och 
sådär. Jag kan inte prata politik eller just djurmässigt med barnen [skrattar] det får jag inte 
lov till så sätt men man kan ändå förmedla den tanken ändå om man säger så, så att det är 
väl lite, ja, mitt liv som barnskötare och eller politiker är väl min tanke, min framtid tänker 
jag. 
 
Intervjuare [00:33:08]: Men känns det som att det ska vara eller jag förstår att det är Djurens 
parti som är, men om det inte händer att det växer så att säga skulle du vara beredd att 
börja i något annat parti? 
 
Talare [00:33:21]: Inte som det ser ut idag det är inget parti jag har förtroende för förutom 
Djurens parti just i dagsläget så. Sen om det bildas något annat parti som verkar vara bra och 
Djurens parti, jag tänker inte i de banorna att Djurens parti skulle försvinna, [skrattar] jag 
hoppas verkligen inte det för då tror jag inte att, nej jag tänker inte att jag skulle vilja vara 
med i något annat parti utan det är Djurens parti och det är där mitt hjärta finns, alla de 
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viktiga frågorna, så i dagsläget så, nej jag tror inte det, det är det partiet som gäller. 
 
Intervjuare [00:34:09]: Mm. Vad intressant. Då ska vi se tillbaka till Göteborg här då 
[skrattar] så tänkte jag på det apropå, ja just det, det var det här vad som inte var bra med 
staden och då hur känner du, upplever du att Göteborg är en segregerad stad? 
 
Talare [00:34:25]: Ja tyvärr skulle jag nog säga att det är det. För det märker man mycket när 
man är i Kortedala, Bergsjön, Angered så ja det skulle jag nog säga tyvärr [skrattar] om man 
säger så. 
 
Intervjuare [00:34:46]: På vilket sätt märks det tänker du? 
 
Talare [00:34:49]: Jo man känner just att vissa områden det är ett visst folkslag där och sen 
bor det ett visst folkslag, jag vet inte om man kanske ska säga folkslag men ja [skrattar] just, 
så har det blivit och det har varit så hela min uppväxt också i Hjällbo så var det också, Hjällbo 
är ju en förort, så i förorterna så bor det ju mer så att säga, ska man säga invandrare, jag 
tycker inte att det låter så bra ord egentligen men jag vet inte vad man kan säga annars. 
 
Intervjuare [00:35:24]: Nej, personer med utländsk bakgrund. 
 
Talare [00:35:26]: Ja precis personer med utländsk bakgrund, så det har väl alltid varit så i 
Göteborg tycker jag tyvärr. Och det handlar väl också mycket om att många som kommer 
har inte fått, får inte jobb, det är svårt att få jobb och då kan de inte flytta till, då kan de inte 
köpa hus och flytta till andra områden och, sen är det klart att det som jag tänker kan vara 
någonting positivt just nu är att det byggs, dels så behövs det byggas hyresrätter för alla har 
inte råd att köpa hus, men samtidigt så byggs det bostadsrätter i områden där det är mycket 
hyresrätter och personer med utländsk bakgrund då tänker jag att kanske många flyttar som 
ändå har råd att köpa hus eller köpa lägenheter har råd och då blir det kanske mer blandat 
så det kanske är en tanke från politikerna att just folk, alla ska blandas, att det blir mer 
integrerat, hoppas jag, att det är en sådan tanke för det skulle vara bra då att det inte blir 
det här i förorterna bor alla och där händer det saker och så skrivs det i tidningarna om, och 
så tänker man att alla med utländsk bakgrund är kriminella för att det händer saker sådär att 
det blir fel, och det är det som har skett mycket nu att man får en felaktig bild kanske eller 
en, man drar alla över en kam som kommer hit till Sverige, så jag tror att de behöver bättre 
alltså just möjligheter för alla att få jobb. 
 
Intervjuare [00:37:07]: Var det något som du upplevde när du var barn att... 
 
Talare [00:37:12]: Alltså, nej inte så ja lite grann så, men det var ju min uppväxt och det var 
inget konstigt med det, så jag tänkte inte så mycket, det är mer när man kommer upp i ålder 
och man är lite vuxnare eller tonåring att man märkte att, för Hjällbo var ju också, jag brukar 
alltid skoja och säga det att längre fram i livet höll jag på att säga liksom, att mamma är den 
enda svenskan i Hjällbo för det kändes lite så att många som var födda i eller som var 
svenskar att de flyttade från Hjällbo och sen kom det så att säga mer invandrare eller vad 
man ska säga ja personer med utländsk bakgrund om man säger så. Så att ja och det tyckte 
jag var lite tråkigt och synd att det kändes som att de inte ville bo där för att det hände saker 
eller att de var rädda att det skulle hända saker eller så, men det har varit min vardag lite så i 



13 
GSMArkiv:190012:58  Intervju för projektet Göteborg berättar, Göteborgs Stadsmuseum. Intervjuperson nr 58: Anna Mezarlis 

Hjällbo att det har varit väldigt många olika nationaliteter i skolan och så, så det har inte 
varit något konstigt för mig, så sätt. Så att ja det är något som jag är van vid att bo bland 
människor med olika bakgrund och jag tycker det är ganska trevligt så också att det blir 
blandat, även om man har lite för lite kontakt med sina grannar och så, tycker jag är lite synd 
att man är väldigt instängd i sitt, liksom låser om sig och så umgås man inte med grannarna 
[skrattar]. 
 
Intervjuare [00:38:57]: Tänker du att det är generellt? 
 
Talare [00:38:59]: Ja jag tror att vi är, vi är kanske ja, men det har väl blivit lite så också att 
man är mer, många jobbar ju väldigt mycket, de som jobbar jobbar väldigt mycket och 
barnen är på förskolan och så kommer man hem och så går man hem och låser dörren och så 
är man där och det är det jag tycker är trevligt också med den här odlarföreningen jag är 
med i, vi har olika arbetsdagar och då träffas vi gemensamt och vi har möten och sådär och 
det tycker jag är ganska kul och just när man ska skörda eller man ska göra i ordning inför 
säsongen eller så där, så är det ganska trevligt att träffa de som bor i området då. 
 
Intervjuare [00:39:42]: Absolut! Är det många som är med i den? 
 
Talare [00:39:46]: Ja den är inte jättestor så men ja, det är ett antal, vi är några stycken, det 
skulle kunna vara trevligt om det kunde bli lite större. Nu är inte ytan sådär jättestor det är 
lite pallkragar och lite lotter så där, så det är några stycken som faktiskt är med, och där ser 
man också då som sagt tecken på djuren och så när man kommer till sin lilla lott och så ser 
man att saker och ting är uppätna [skrattar] jaha nu har rådjuren man ser jag har haft 
mycket fotsteg av rådjuren de har inte haft, varit intresserade av att äta så mycket av mina 
grödor men ja de, så ja det är ett trevligt gäng så och jättekul att ha att göra som en aktivitet 
också under vår och sommar när det är fint väder. 
 
Intervjuare [00:40:34]: Är det någon boendeförening som har gått tillsammans för att få dem 
eller har det kommit via bostadsbolaget? 
 
Talare [00:40:40]: Vi har fått hjälp av bostadsbolaget med marken och vatten har satts igång 
och sådär från olika håll, så det är ju någon som har tagit tag i det, en person som har, eller 
ett par som har tagit tag i det, så de har bildat en förening då. Och det tycker jag har hänt lite 
tycker jag också när man ser på andra bostadsområden att det finns pallkragar lite här och 
var och det tycker jag också, den här trenden med att odla själv och ekologiskt, miljötänk så 
det är en bra utveckling så och jag tycker det är nog också väldigt roligt för många att ha som 
sysselsättning och även barnen får lära sig saker och ting, för i många förskolor jag ser, så har 
de också pallkragar ute där barnen får plantera och så får de se hur det växer och, så det är 
en väldigt lärorik sak också. 
 
Intervjuare [00:41:34]: Javisst. Är det Kortedala, jag tänker framåt så, så ser du att du gärna 
bor kvar i Kortedala eller, har du några tankar om? 
 
Talare [00:41:42]: Ja. Både ja och nej höll jag på att säga men ja jo det känner jag att när jag 
tittar på lägenhet så är det Kortedala jag kan liksom inte tänka mig, det är ungefär som med 
Göteborg också jag tänker om man ska flytta till en annan stad så bara, åh nej det är inte 
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Göteborg, jag är väldigt fäst vid Göteborg även om det finns dåliga saker och sådär så är jag 
lite fäst vid Göteborg och har blivit fäst vid Kortedala. Sen är ju min, en liten annan 
framtidsdröm eftersom jag älskar djur och jag vill gärna ta hand om djur så att de slipper att 
slaktas och allt det där men, så har jag lite tankar om att ha en liten djurfristad och då skulle 
jag ju behöva köpa ett hus med stor trädgård som inte är så nära vägen om man tänker, och 
allt det där och då känns det lite svårt i Göteborg [skrattar] att ha ett hus med stor trädgård, 
tanken var väl, jag har väl alltid haft en dröm att ha en djurfristad men har alltid tänkt nej det 
går inte var ska jag få pengar ifrån, med kossor och grisar kostar mycket men så har jag en 
partikollega som bor på Tjörn som har ett litet hus med stor trädgård, och där har hon hönor 
och så har hon två kaniner och hundar och katter så det är liksom i liten skala, så det är väl 
en dröm som jag har också men då blir det ju lite sådär jaha kan man hitta någonstans, något 
sådant ställe som är nära Göteborg för jag har mina föräldrar bor här i Göteborg, min syster 
och hennes familj och vänner och sådär och släkt, så att, och även som sagt att jag är fäst vid 
Göteborg så jag vill ha möjligheten att enkelt ta mig hit [skrattar], så någonstans med 
omnejd som man kan hitta det här, men det är en senare fråga så. 
 
Intervjuare [00:43:42]: Har du varit i alla stadsdelar? 
 
Talare [00:43:45]: De flesta skulle jag vilja säga, Majorna är väl nån stadsdel som jag har varit 
väldigt lite i, det är bara till Kaptensgatan som jag åker när jag går till skolan, så att där har 
jag åkt väldigt lite omkring. Sen har jag varit på Hisingen en del, inte så mycket nu för tiden, 
och det är väl en stadsdel jag inte känner mig hemma i eller vad jag ska säga, inte har 
kontakter så mycket där ute utan, ja jag har varit i Bergsjön då, Kortedala, Hjällbo, Angered 
då hela Angered, ja jag har nog varit i de flesta. 
 
Intervjuare [00:44:29]: Mm. Västerut och, söder och? 
 
Talare [00:44:31]: Ja väldigt lite skulle jag säga. Västra Göteborg har jag varit, ja väldigt lite 
om man säger, så Hisingen är väl kanske, och de åt det hållet så att säga, är väl lite mer 
outforskat för min del, jag har inte haft som sagt, och havet åker man ju inte till heller sådär 
varje dag, även i somras [skrattar] var det, är det lite jobbigt att åka ända bort så, nej det är 
nog mer skulle jag säga östra, hela, nord och östra, norra och östra Göteborg har jag nog 
mest varit. 
 
Intervjuare [00:45:15]: Det här begreppet Göteborgsanda vad säger det dig? 
 
Talare [00:45:14]: Göteborgsandan? Hum, jag tänker ju lite, Göteborgsanda alltså lite, vad 
ska man säga? Att alla går ihop och har den här, alltså lite som nationalism alltså man är 
nationalist höll jag på att säga, fast inom Göteborg att alla liksom andas Göteborg på något 
sätt, tror jag att jag skulle definiera det som att det är vi, vi göteborgare liksom, vi hänger 
ihop och det är vi som är Göteborg. 
 
Intervjuare [00:46:03]: Är det något begrepp som du känner till eller har... 
 
Talare [00:46:05]: Inte som jag har hört innan så, nej. 
 
Intervjuare [00:46:07]: Nej okej. För en del förknippar det även med det här just mer 
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politiska att näringsliv och politiker jobbar väldigt nära och också kanske kortar vägar eller, 
ja, korruption och den biten också, samtidigt som det är det här som du säger, för många, 
med ett vi och så men... 
 
Talare [00:46:31]: Nej jag skulle nog inte säga så mycket politik och speciellt inte nu med 
tanke på efter förra valet 2014 när vi hade omröstning om Västlänken och politikerna inte 
lyssnade på svenska folket, eller rättare sagt på oss göteborgare, så känns ju det, den 
kontakten med politikerna och just det att vi inte fick, alltså att nej, de sa att skulle det bli ett 
nej så skulle de lyssna på oss och så gjorde de inte det ändå så då känner jag att misstron till 
Göteborgs politiker är väldigt stark hos mig just nu, just med tanke på det att, och jag tror att 
många, eller det känns lite så att många har tappat förtroendet för politikerna här i 
Göteborg i alla fall och ser kanske mer negativt på Göteborg på grund av att vi inte, man 
lyssnades på, alltså att man inte tog, tog vårat nej så, för det är något vi lär oss väldigt 
mycket nu om det här att ett nej är ett nej och så [skrattar]. 
 
Intervjuare [00:47:37]: Precis. 
 
Talare [00:47:40]: Och så lyssnar inte politikerna på oss, så det tror jag har ändrat lite grann 
på hur folk tänker i Göteborg om politikerna och staden. 
 
Intervjuare [00:47:54]: Jo det har väl påverkat det sista valresultatet också, tänker jag 
[skrattar]. 
 
Talare [00:47:59]: Ja [skrattar]. 
 
Intervjuare [00:48:03]: Mm. Varför ska man bo i Göteborg tycker du? 
 
Talare [00:48:05]: Ja men det är som sagt det är en fin, eller en vacker stad och som sagt när 
solen skiner så finns det inget bättre än Göteborg [skrattar] tycker jag, och det är just, ja men 
aktiviteter, det finns ja vänligheten hoppas jag lever kvar, jag försöker i alla fall vara vänlig 
och så hoppas jag att det [skrattar], men just att ja men det är fin natur, ja och det rullar på 
ganska bra tycker jag utan, än så länge så att ja, det finns mycket bra med Göteborg. 
 
Intervjuare [00:48:55]: Känner du dig som göteborgare? 
 
Talare [00:48:54]: Ja. Ja men det skulle jag nog säga, det är ganska komiskt faktiskt det här 
med dialekt och sådant för att jag, jag ser det väl kanske just också att jag har växt upp i en 
förort, att jag inte har den göteborgska dialekten och det, jag blir så förvånad, en 
partikollega till mig som bor i Stockholm hon sa ja men du har liksom, du pratar göteborgska 
och jag bara va och ingen annan, liksom som har, många har ju frågat mig sådär när man 
träffar folk och sådär ja men var är du ifrån? Och jag säger jag är härifrån och uppvuxen här i 
Göteborg, ja men du låter inte göteborgsk så, så att jag har nog kanske inte eller jag upplever 
själv att jag inte har den liksom grova göteborgska dialekten, vilket förvånar mig när jag hör 
att jag har det. 
 
Intervjuare [00:49:36]: Hur känns det då då? 
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Talare [00:49:40]: Nej men jag blir nog lite sådär, jag blev förvånad ,alltså jag är glad ändå på 
något sätt att jag inte har den här göteborgska alltså grötiga som jag tycker jag hör den själv 
när man hör folk som verkligen så känns det nej det är inte jag så jag är nog ganska glad att 
jag inte låter väldigt samtidigt så det hade inte spelat någon roll ändå men nej jag blev 
väldigt förvånad över men samtidigt så är jag ändå född och uppvuxen här så det finns ju 
inget annat [skrattar] än att vara göteborgare även om jag inte har dialekten så det känns 
ändå ja men det är lite så jag har svårt att tänka mig att flytta ifrån Göteborg eller lämna 
Göteborg. 
 
Intervjuare [00:50:32]: När blir man göteborgare skulle du säga? 
 
Talare [00:50:34]: Svårt att säga men det är klart att om man nyss har kommit hit så är det 
väl svårt och om man har flyttat till Göteborg från en annan stad eller ett annat land så är 
det väl svårt att direkt så att känna sig som en göteborgare men jag tror att det är lite grann 
just det här med Göteborgsandan när man börjar få, känna den här Göteborgsandan som jag 
tänker på och känner att man har hittat sin plats i Göteborg, så tror jag att man känner sig 
som en göteborgare. 
 
Intervjuare [00:51:04]: Tycker du att det finns någon äkta göteborgare? 
 
Talare [00:51:09]: Det finns det säkert alltså äkta och äkta det beror ju på jag menar ingen är 
äkta göteborgare från början för vi, det var ju holländare som kom hit till Göteborg så att 
[skrattar] så att jag tror att man får nog definiera sig själv som en äkta göteborgare, det är 
klart att om man är född och uppvuxen och har bott här hela sitt liv så kanske man kallar sig 
äkta göteborgare, kan man ju kalla sig då kanske, men jag tror det är lite också med inte bara 
att man har bott här utan mentaliteten, hur man, att man, ja den här Göteborgsandan som 
vi pratade om innan och som jag definierade det som så tror jag att man kan kalla sig, ja jag 
tror alla kan kalla sig äkta göteborgare om de vill men, kanske inte om man har bott här i en 
vecka då kanske man inte känner sig som en göteborgare så att ja. 
 
Intervjuare [00:52:04]: Och hur tänker du om framtiden om du tänker Göteborg om femtio 
år eller nåt sånt där? 
 
Talare [00:52:11]: Ja det beror ju lite på nu hur alltså om femtio år så bygger de väl 
fortfarande Västlänken höll jag på att säga men [skrattar] så ja jag har väl en lite mörkare 
bild av Göteborg i och med, [skrattar] så, för jag tänker att det kan nog, alltså miljömässigt 
det kommer ta många, många år även om vi är färdiga med den Västlänken och innan alla 
liksom, planterar de nya träd så tar det ju väldigt många år innan det ger ren luft så ja, jag 
har väl inte den finaste och bästa bilden av liksom positiv vad heter det att vara positiv över 
Göteborgs utveckling, jag förstår att det är mycket det är snart 2021 med 400 år och man vill 
hitta på någonting liksom göra någonting med Göteborg det behöver ju förändras och sådär 
förbättras men det finns som sagt andra vägar att gå, tycker jag, så det är en liten ja det 
känns lite tråkigt att behöva tänka det där miljön och allt det där för en Västlänk som inte 
egentligen har så stor nytta så jag hade nog sett att man utvecklar mer, alltså just det här 
med miljötänket, naturen, att man får in, för det är klart att det behöver byggas hus och 
lägenheter, bostäder behöver byggas men problemet är att man tar från skogen och naturen 
så men att man kan försöka hitta parkeringsplatser och bygga där då eller bygga på områden 
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som redan är bebyggt så men, sen är jag ju mycket för historia och vill gärna att det ska, få 
behålla det som finns alltså bevara så mycket som möjligt av det som är, alla gamla 
byggnader och Kronhusbodarna till exempel och Kronhuset och det, för där var jag inne 
under Kulturkalaset var det, då hade de visning av det, och jag ville stanna där hur länge som 
helst det var magiskt att tänka att där alltså att den är så gammal och så, så jag hoppas att 
de gamla byggnaderna får vara kvar, att man försöker och så att säga ta hand om dem så att 
de får vara kvar i många, många, många år till [skrattar] så att ja, nej men jag hoppas på en 
ljus positiv framtid för Göteborg men det är ju den här Västlänken [skrattar], som. 
 
Intervjuare [00:55:01]: Men om man klarar, eller om man försöker att inte tänka på den 
[skrattar] vad känner du, alltså som stad i övrigt? 
 
Talare [00:55:09]: Ja då tror jag att det är, så tror jag att det kan finnas en ljus framtid för 
staden eller vad man ska säga men att, ja att det kan, ja det beror lite på politikerna hur de 
så att säga regerar, vad de har för tankar och idéer och vad de, vad det är som är viktigt för 
dem som sitter nu och kommer sitta där i framtiden så att säga så det beror helt enkelt på 
det och ekonomin och även hela Sverige och allt det har ju mycket med politiken att göra, 
hur, vad pengarna kommer att läggas på och vad som kommer att vara viktigt, så förutom 
Västlänken så tror jag ändå att vi, ja jag ror de kommer rulla på som en bra stad [skrattar] jag 
hoppas på det, det hoppas jag att många kommer att få känna den här, känna sig som 
göteborgare och komma in, och det har också mycket med som sagt jobb, arbetstillfällen för 
många som har kommit nyanlända till Sverige och Göteborg att de får komma in och de låter 
så dumt när jag säger de men ja [skrattar] men att de får arbete och får komma in och 
integreras i samhället det gör ju också väldigt mycket för att det ska fortsätta vara en bra 
stad med en bra gemenskap ja. 
 
Intervjuare [00:56:45]: Nu ska jag fråga också bara vad som fick dig att vilja vara med på den 
här intervjun? 
 
Talare [00:56:50]: Ja men jag blev lite så här sugen dels att jag behöver träna min 
intervjuteknik höll jag på att säga [skrattar] vad jag säger och tänka på vad jag säger, för jag 
har ju blivit intervjuad i tidningar och så inför valet och så med blandad, ja så att säga, ibland, 
någon gång gick det bra och andra gånger blev det lite felsägningar och sådär eller, feltolkat 
men, så det var mycket att bli intervjuad var ju spännande, men samtidigt att få prata om 
Göteborg och mina tankar om Göteborg [skrattar] kändes kul, och tänka själv för det är inte 
varje dag man går och tänker på Göteborg på det sättet, man bor i staden, just det här att 
skulle jag få hit nån vän utifrån ett annat land eller stad och så ska vi sightseea i Göteborg så 
är det, vad finns det att göra i Göteborg, alltså man blir lite hemmablind så. 
 
Intervjuare [00:57:41]: Vad skulle du göra då, måste jag bara fråga [skrattar]. 
 
Talare [00:57:44]: Nej precis, vad skulle jag göra, nej men Liseberg självklart höll jag på att 
säga men det är nog arkitektur och visa eller just Kronhuset, det här museet, det beror lite 
på vad den personen skulle vara intresserad av men just ja som sagt Paddan är väl nån sån 
här klassiker också, men det gäller att man eller jag får nog ta mig en, tänka liksom att vad 
finns det egentligen att göra för man är som sagt väldigt hemmablind och Kronhuset vet jag 
det har ju funnits där i massa år men har aldrig tänkt på att gå in där på det sättet så att det 
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beror lite på vad personen jag i så fall skulle, ja om jag hade nån kompis från en annan stad 
eller land nej men då får man ju och det är ganska kul, egentligen så borde jag ta mig en 
sådan sightseeingtur själv jag har tänkt på de här bussarna som går på sommaren hop on 
hop off, nej men det skulle liksom, och vandringar och sådär, sen har det krockat med annat 
och så har det varit jobb och det ena med det andra så det har inte alltid funnits tillfälle och 
så men att utforska min egen stad skulle jag gärna vilja göra [skrattar] någon gång. 
 
Intervjuare [00:59:10]: Jag tänkte bara just på det här när du pratar om arkitektur och fina 
hus är det något särskilt område som du alltså förutom Kronhuset och här, är det någon 
annan särskild del som du tänker på? 
 
Talare [00:59:26]: Ja det är nog, eller det är svårt att säga men det är de här som är här, de 
här Kronhuset och museet eller just, alltså vad heter det, Södra Hamngatan och de gamla 
husen det är inget specifikt, jag tänker på Haga har ju också lite fina gamla hus och så, så det 
är mer byggnaderna runtom mig och Posthotellet är också väldigt och det är också något 
som jag har ett minne av från när, jag har varit där inne någon gång när det var posten så jag 
tyckte det var väldigt, jag var lite skeptiskt till att de just, jag hade velat se det kanske som 
ett museum hellre än ett hotell [skrattar] men jag är lite så att jag vill gärna bevara och det 
är samma med Kronhuset när jag var inne där så sa nej men de har ju verksamheter och 
konserter och annat, och då tänker jag men det sliter ju på byggnaden kan man inte bara ha 
det som ett museum men det handlar ju om pengar också att få in mer pengar så, jag skulle 
hellre vilja så att säga att de gamla byggnaderna får stå tomma och vara som museum mer 
än [skrattar] andra aktiviteter i så att inte man sliter på dem så, för det är ändå Göteborgs 
historia, det är en stor del av staden. 
 
Intervjuare [01:00:53]: Men hur är det med arkitekturen i Kortedala? 
 
Talare [01:00:57]: Ja det är mycket 50, de flesta hus där byggdes 54, 56 där, så det är ganska 
gammalt och det är väl lite det som är fint också just med gamla de här 50-tals husen då, min 
lägenhet är ju ganska, känns som att den är tagen från 50-talet det är inte, den har väl 
renoverats några gånger men det är inte så märkbart så men det är väldigt smala gångar och 
sådär till köket är det väldigt smalt så det är lite klassiskt 50-tal, och hela det området ja det 
byggdes 54 eller det var arbetare, det var SKF och det som drog så det byggdes ju där, så det 
är ganska, sen finns det Kviberg det är ganska mycket nya lägenheter och så har det byggts 
mycket där och det är också lite konstigt att man bygger olika färger alltså det är olika 
arkitekter på olika hus istället för att ha alla liknande så att man känner att de hör samman, 
så det är lite både, lite gammalt och nytt men just Kortedala och mitt område är det mycket 
äldre eller bara äldre hus egentligen så det är 50-tal. 
 
Intervjuare [01:02:19]: Jag tänker att det är också en del av Göteborgs historia. 
 
Talare [01:02:21]: Ja jo men precis det här med SKF och arbetarna skulle ha någonstans att 
bo så blev det ju, så byggde de ju då. 
 
Intervjuare [01:02:37]: Är det något annat som du tänkte att det där vill jag säga också? 
 
Talare [01:02:43]: Nej, jag hade inte så mycket tankar innan det var mer med det här som jag 
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sa med Kopparmärra och våren [skrattar] det var det jag tänkte att det måste jag ta upp, det 
kändes, det är ett starkt minne och något som gör att jag ler, nej det är väl, ja nej jag tror det 
är ganska tomt i skallen nu [skrattar]. 
 
Intervjuare [01:03:11]: Du känner dig nöjd? Var det som du tänkte dig ungefär? 
 
Talare [01:03:16]: Ja jo men det tror jag, för du sa att vi skulle få lite frågor och så tänkte jag 
bra då är det lättare för mig att svara på frågor men det, det var ju lite svåra, alltså jag fick 
tänka till en del för som sagt man blir hemmablind och tänker inte så mycket på, jag åker ju 
förbi många ställen men jag tänker inte på saker och så på det sättet så, man bara tar sig 
från punkt a till punkt b utan att tänka och se sig om [skrattar]. 
 
Intervjuare [01:03:46]: Mm, så är det nog för många, tänker jag. Ja men då tackar jag så 
jättemycket. 
 
Talare [01:03:49]: Ja tack själv. 
 
Intervjuare [01:03:50]: Så ska vi se om jag kan stänga av här. 
 
 
 
[bandningen slutar] 
 


